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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kellett bezárni a Honvédkórház koraszülött 
osztályát?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
A napokban  jelent  meg  a  sajtóban,  hogy szakemberhiány miatt  be  kell  zárni  a  Honvédkorház
koraszülött osztályát. A minisztérium előbb tagadta az információt, később gyakorlatilag elismert,
amikor  egy  közleményben  megjelent,  hogy  „a  PIC  előre  láthatóan  2018.  december  16-tól
kezdődően rövid időre, átmenetileg elsődlegesen a Semmelweis Egyetem és a Szent János Kórház
azonos profilú osztályaira intézményekbe irányítja a veszélyeztetett kismamákat és a koraszülött
csecsemőket.” Ez az eset is egy újabb bizonyítéka annak, hogy a hazai egészségügy az összeomlás
szélén táncol a szakemberhiány miatt. Kérem miniszter úrtól, hogy ezért válaszoljon a következő
kérdésekre!
Pontosan mi vezetett a koraszülött osztály bezárásához?

Hány szakember (orvos, szakdolgozó, stb.) hiányzik az osztályról?

Lesz-e elég kapacitás a többi kórházban az ellátás biztosításához?


